

RoHS/REACH Konformitätserklärung RoHS/REACH Declaration of Conformity

11.06.2019 v.1.9

Hersteller/
Manufacturer

LIMO GmbH
Bookenburgweg 4-8
44319 Dortmund
Deutschland/Germany

Tel.: +49 (231) 22241-0
FAX: +49 (231) 22241-140

Hiermit bestätigen wir die Konformität unserer Produkte entsprechend der RoHS-Richtlinie 2011/65/EU bzw. 2015/863/EU des Europäischen Parlaments und des Rates zur Beschränkung der Verwendung gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikkomponenten und Geräten sowie die Einhaltung der zulässigen Höchstkonzentration in homogenen Werkstoffen.

Richtlinien:

- RoHS – Richtlinie 2011/65/EU bzw. 2015/863/EU

Des Weiteren erklären wir die Konformität aller LIMO Produkte gemäß der gesetzlichen REACH Verordnungen.

Gesetzliche Verordnung:

- REACH – Verordnung (EG) Nr. 1907/2006

We hereby confirm that our products conform to RoHS Directive 2011/65/EU and 2015/863/EU of the European Parliament and of the Council on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic components and equipment and adherence to maximum allowable concentrations in homogeneous substances.

Directive:

- RoHS – Directive 2011/65/EU resp. 2015/862/EU

Further LIMO declares the compliance of their entire product portfolio in accordance of the legal REACH regulation.

Legal regulation:

- REACH – Regulation (EG)

Dortmund, 11.06.2019

LIMO
A Focuslight Company
LIMO GmbH
Bookenburgweg 4-8
44319 Dortmund, Germany
Tel.: +49 231 22 24 1-0
Fax: +49 231 22 24 1-140
www.limo.de

G. Bonati
Dr. Guido Bonati, Managing Director